
Hlasovanie 
z 19.  mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupite ľstva vo Svidníku, 

konaného d ňa 16. marca 2009  
__________________________________________________________________  

 
 

 
Prítomní: 
________  
 
 
1. MUDr. Marián Baja 
2. Mgr. Kamil Beňko 
3. RNDr. Anton Berežňák 
4. MUDr. Peter Blicha 
5. PaedDr. Štefan Čarný 
6. Ing. Ján Holodňák 
7. Eva Homzová 
8. Mgr. Jaroslav Ivančo 
8. Mgr. Vladimír Kaliňák 
9. MUDr. František Kruľ 
10. Ing. Miron Mikita 
11. Mgr. Pavel Olejár 
12. PhDr. František Pochanič 
13. PaedDr. Jozef Poperník 
14. Vladislav Sluk 
15. Andrej Tyč 
16. MUDr. Nadežda Želizňaková 
 
 
P r o g r a m : 
–––––––––––  
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, voľba návrhovej komisie, 
    určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Riešenie mimoriadnej situácie na Ul. Dr. Goldbergera vo Svidníku 
3. Záver 
 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, vo ľba návrhovej komisie,  
     určenie overovate ľov zápisnice a zapisovate ľa 
    ___________________________________________________________  
 
     Mgr. Jaroslav Ivančo sa zo začiatku rokovania ospravedlnil. 
 
Hlasovanie o programe rokovania: 

za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
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     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita, Mgr. Pavel 
Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej 
Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Do návrhovej komisie primátor mesta  doporučil poslancov RNDr. Antona 
Berežňáka, Ing. Mirona Mikitu a MUDr. Mariána Baju. K predloženému návrhu neboli 
zo strany poslancov pripomienky. 
Hlasovanie:   za: 13  proti: 0 zdržalo sa: 3  nehlasovalo: 0 
Návrhová komisia bola zvolená v tomto zložení. 
 
     Za návrh hlasovali: Mgr. Kamil Beňko, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, 
Ing. Ján Holodňák, Eva Homzová,  Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ,  
Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav 
Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: MUDr. Marián Baja, RNDr. Anton Berežňák a Ing. Miron 
Mikita. 
 
2. Riešenie mimoriadnej situácie na Ul. Dr. Goldber gera vo Svidníku 
    ________________________________________________________   
 
Návrh poslanca Mgr. Ivan ča – ukončenie diskusie. 
   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Ukončenie diskusie bolo schválené. 
 
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 1 v uznesení -
Berie na vedomie  “Správu o riešení mimoriadnej situácie v súvislosti so zrútením 
časti bytového domu, 18. b.j. blok I na Ul. Dr. Goldbergera vo Svidníku dňa 
9.3.2009“. 
Hlasovanie:   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 2 v uznesení – 
Súhlasí „a) S výstavbou 18 b.j. odlišného štandardu kontajnerového typu v lokalite 
bývalej strelnice na pravom brehu Ondavy podľa vypracovanej zastavovacej štúdie, 
b) So zbúraním poškodenej 18 b.j. bloku I na Ul. Dr. Goldbergera“. 
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Hlasovanie:   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 3 v uznesení -  
Schvaľuje „Vzatie úveru vo výške 465 tis. € (14 008 590,- Sk) na výstavbu 18 b.j. 
odlišného štandardu“. 
Hlasovanie:   za: 13  proti: 0 zdržalo sa: 4  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, Eva Homzová, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron 
Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Hlasovania sa zdržali: PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Mgr. Jaroslav 
Ivančo a Mgr. Vladimír Kaliňák. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 4a) v uznesení – 
Žiada „a) Primátora mesta  

1) Rokovať s predsedom Vlády SR, podpredsedom Vlády SR pre národnostné 
menšiny a ministrom výstavbu a regionálneho rozvoja SR o poskytnutie 
finančnej pomoci na výstavbu bytov nižšieho štandardu 

        T: ihneď 
2) Predložiť na aprílové zasadnutie MsZ správu o vykonaných prácach na 

príprave 18 b.j. odlišného štandardu a správu o výsledkoch rokovaní 
s predsedom Vlády SR a ministrom výstavby a RR SR 

T: v texte 
Hlasovanie:   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 4b) v uznesení – 
Žiada „b)  Prednostu Mestského úradu vo Svidníku - Zabezpečiť každodennú 
kontrolu stavu Ubytovne Mesta Svidník v súvislosti s mimoriadnou situáciou po 
zrútení bloku I 18“ 
        T: stály 
        Z: Ing. Vladimír Popik 
Hlasovanie:   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
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     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 5 v uznesení -  
Ukladá „a) Vedúcemu odboru výstavby, dopravy, ŽP a RR MsÚ V skrátenom konaní 
uskutočniť výber zhotoviteľa stavby 

       T: 31.3.2009 
       Z: Imrich Bednár 

b) Vedúcemu odboru finančného a správy majetku MsÚ 
1. Zapracovať schválený úver do prvej zmeny programového rozpočtu mesta 
    na rok 2009 v príjmovej a výdavkovej časti a túto predložiť na schválenie na 
    najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva 
2. Zabezpečiť majetkovoprávne vysporiadanie vybranej lokality v termíne 
stanovenom 
    stavebným úradom 

        T: v texte 
       Z: JUDr. Jozef Pančák 

Hlasovanie:   za: 17  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Ing. Ján Holodňák, Eva 
Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. 
Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, 
Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh- bod č. 6 v uznesení -  
Zriaďuje „Komisiu poslancov MsZ v zložení: Ing. Miron Mikita, Ing. Ján Holodňák a 
RNDr. Anton Berežňák a poveruje ju rokovať s vlastníkmi pozemkov a členmi 
urbariátu vo veci majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov na výstavbu bytov 
odlišného štandardu“. 
Hlasovanie:   za: 15  proti: 0 zdržalo sa: 2  nehlasovalo: 0 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton Berežňák, MUDr. Peter 
Blicha, PaedDr. Štefan Čarný, Eva Homzová, Mgr. Jaroslav Ivančo, Mgr. Vladimír 
Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita, Mgr. Pavel Olejár, PhDr. František 
Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej Tyč a MUDr. Nadežda 
Želizňaková. 
 
     Zdržali sa: MUDr. Marián Baja a Ing. Ján Holodňák. 
 
MUDr. Marián Baja, predseda návrhovej komisie – návrh - bod č. 7 v uznesení -  
Určuje „JUDr. Jozefa Pančáka, vedúceho odboru finančného a správy majetku MsZ 
za tajomníka  komisie pre rokovanie s vlastníkmi pozemkov a členmi urbariátu“. 
Hlasovanie:   za: 16  proti: 0 zdržalo sa: 0  nehlasovalo: 0 



 5 

Poslanec PaedDr. Štefan Čarný počas rokovania nebol prítomný v rokovacej 
miestnosti. 
Návrh bol schválený. 
  
     Za návrh hlasovali: MUDr. Marián Baja, Mgr. Kamil Beňko, RNDr. Anton 
Berežňák, MUDr. Peter Blicha, Ing. Ján Holodňák, Eva Homzová, Mgr. Jaroslav 
Ivančo, Mgr. Vladimír Kaliňák, MUDr. František Kruľ, Ing. Miron Mikita, Mgr. Pavel 
Olejár, PhDr. František Pochanič, PaedDr. Jozef Poperník, Vladislav Sluk, Andrej 
Tyč a MUDr. Nadežda Želizňaková. 
 
     Uznesenie tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 


